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ערכו היום )שלישי( כנס המכון הלאומי לחקר שרותי הבריאות  ו  (INSSהמכון למחקרי ביטחון לאומי )

מגיפת רקע  על  הלאומי  הביטחון  בתפיסת  העוסק  הבריאות    מיוחד  משרד  מנכ"ל  בהשתתפות  הקורונה, 

 גדי אייזנקוט, הרמטכ"ל לשעבר משה בר סימן טוב, מנכ"ל משרד הבריאות לשעבר נחמן אשפרופסור 

 ונוספים. 

"אם היינו עושים את הכנס לפני הקורונה, הוא היה נראה אחרת. היינו צריכים להתאמץ על הקשר בין 

ם הקשר הזה ברור", אמר פרופ' אש. "לא צריך לעסוק רק במקרי  היו  -בריאות כמרכיב בביטחון הלאומי  

קיצון של מגיפה אלא בשגרה, במחלות כרוניות ובאתגרי היום יום. למדנו על החשיבות של מניעה כאמצעי  

מפתח לבריאות הציבור. ככל שיהיו לנו פחות חולים אז מבחינת החוסן הלאומי נהיה במצב יותר טוב, לכן 

 יעה", הסביר אש.צריך להשקיע במנ 

לדברי אש, מערכת בריאות קהילתית חזקה וקופות החולים חזקות זה מה שמאפשר לנו להשתמש בתשתית  

  - הזו במצבים לא נודעים כמו שהקורונה יצרה. עם זאת, הוא מדגיש כי צריך יכולת קצה של טיפול נמרץ  

להשקיע יש  אש  לדעת  בנוסף,  במגיפה.  והתחדד  הקורונה  לפני  שהיה  המחקר   פער  ביכולות  בדאטה, 

 ובבריאות ככלי במיצוב הבינלאומי שלנו והיכולת שלנו להיות במקרים מסויימים אור לגויים.

משה בר סימן טוב, ששימש כמנכ"ל משרד הבריאות בתקופת הגל הראשון של הקורונה אמר כי "העשור 

טית בביקושים לטיפול רפואי  הנוכחי של מערכת הבריאות הולך להיות מאתגר, אנו נתמודד עם עלייה דרמ 

 ולצערי אנחנו לא עד הסוף מבינים את זה".  -

..... 

 

 

 

 

 

 לכתבה המלאה: 

https://www.israelhayom.co.il/health/article/5720163/ 

 

https://www.israelhayom.co.il/writer/%d7%90%d7%a1%d7%a3-%d7%92%d7%95%d7%9c%d7%9f/
https://www.israelhayom.co.il/writer/%d7%90%d7%a1%d7%a3-%d7%92%d7%95%d7%9c%d7%9f/
https://www.israelhayom.co.il/health/article/5720163/

